
Geachte Raadsleden, 

Kindercentrum De Vuurtoren zit al bijna 24 jaar in Bottendaal. Als eerste particuliere 

Buitenschoolse Opvang in Nijmegen hebben wij een locatie aan de Graafsedwarsstraat, en 

huren we een tweede locatie in Basisschool de Driemaster, de locaties zijn te voet 5 minuten 

van elkaar verwijderd. 

We hebben gezien hoe deze wijk zich in die 24 jaar heeft ontwikkeld van een wijk zonder 

saamhorigheid en met behoorlijk wat criminaliteit tot een plek waar ruimte is voor iedereen. 

Het is een sociale wijk, een wijk met een groot hart, een activistische en inclusieve wijk die 

strijd tegen onrecht en discriminatie. Een wijk waar je, als je “anders” bent, gewoon jezelf kan 

blijven. Een plek die model zou moeten staan voor hoe we in Nederland met elkaar zouden 

moeten omgaan.  

Trots kan ik zeggen dat ook wij daar een steentje aan hebben bijgedragen. Door open te staan 

voor iedereen, te luisteren en de verbinding te zoeken, heeft de Vuurtoren op haar locaties en 

daarbuiten een sfeer gecreëerd die helemaal past in deze wijk.  

Bijna 90% van onze kinderen komt uit de wijk en zit ook op de Driemaster, de Vuurtoren is 

daarmee samen met de Driemaster een plek van ontmoeting voor een kwetsbare leeftijdsgroep 

die stabiliteit en veiligheid nodig hebben, pas dan zal een kind zich ontwikkelen.  

Maar de Vuurtoren doet veel meer dan alleen het opvangen van kinderen, zo zijn wij een 

vraagbaak voor ouders en verzorgers en werken wij samen met de Driemaster en andere 

organisaties om kinderen te ondersteunen die dat nodig hebben. Zo werkt 1 van onze 

medewerker ook voor Driestroom om een kind onder schooltijd te ondersteunen in de klas. 

Een win-win-win situatie: meer arbeidsuren voor de medewerker, meer tijd voor de leraar en 

een bekend gezicht voor het kind op school en op de BSO. 

Naast dat we voor veel kinderen in de wijk een tweede thuis zijn,  staan we ook in verbinding 

met de rest van de wijk. Zo sponseren wij het wijkblaadje, bouwkamp, Koningsdagfeest, 

beheren we soms speeltuin ’t Kraayenest en ondersteunen we lokale ondernemers zoals het 

Bakkerscafe, de kleine groenteman en de Supermarkt.  

De Vuurtoren heeft op dit moment 11 parttime medewerkers. Bij sluiting van de Driemaster 

en de te verwachte versnippering van kinderen over heel Nijmegen stad, wordt het vrijwel 

onwerkbaar voor de Vuurtoren om alle kinderen op te halen. Sommigen zullen hierdoor hun 

opvangplek dichtbij huis verliezen.  

Bovendien zal  dit resulteren in omzetverlies, hogere kosten wegens vervoer, terwijl we 

minder kinderen een plek kunnen bieden. We verliezen namelijk ook een ruimte als de school 

sluit.  Omzetverlies zal al op korte termijn kunnen resulteren in verlies van banen, terwijl we 

onze medewerkers juist hard nodig hebben om de kinderen van de verschillende scholen op te 

halen. Door het voorgenomen besluit staat de toekomst van mijn bedrijf op losse schroeven. .  

Wij zijn een kleine organisatie, maar wat is er mis met klein zijn als je zo’n een grote impact 

in de wijk hebt. Datzelfde geldt voor de Driemaster, waar kleinschaligheid juist de kracht is, 

waar kinderen die normaal niet mee kunnen komen in regulier onderwijs een kans krijgen en 

waar iedereen een thuis vindt.   



Vanaf het moment dat het voorgenomen besluit, tot de dag van vandaag heeft er slechts 1 

gesprek plaatsgevonden tussen de interim directrice van de Driemaster en mij. Dit gesprek 

was op mijn initiatief en informeel. Communicatie met Stichting Sint Josephscholen verloopt 

erg stroef en dat baart mij grote zorgen. Na bijna 24 jaar zou je zeggen dat je wat credit hebt 

opgebouwd maar niets is minder waar.. De Vuurtoren is net na de zomervakantie op de hoogte 

gebracht van het voorgenomen besluit, en is niet meegenomen in de besluitvormingsfase. Er 

lijkt nooit te zijn nagedacht over de consequenties voor de toekomst van de Vuurtoren of onze 

rol bij eventuele sluiting van de school. De interim directrice, noch het bestuur van de Sint 

Josephscholen is hierover met ons in gesprek gegaan en dat vind ik erg zorgelijk. Vooral 

omdat er zo uitdrukkelijk in het addendum van het doorcentralisatie-akkoord staat dat 

onderwijshuisvesting ook andere partners betreft, en er een gezamenlijke gesprekstafel zou 

moeten zijn om samen te kijken naar kansen.  

In CONCLUSIE: 

Kindercentrum de Vuurtoren vervult een cruciale rol in Bottendaal door kinderen een veilige, 

educatieve en stimulerende omgeving aan te bieden. Tegelijkertijd zorgt de Vuurtoren voor 

verbinding en steun tussen ouders, wat bijdraagt een hechte en inclusieve gemeenschap. Door 

haar brede impact is het een waardevolle pijler voor de sociale infrastructuur van de Wijk. Dit 

mag niet verloren gaan. Ik vraag u als raad en college van B&W er alles aan te doen om deze 

sluiting van de Driemaster te voorkomen en er hiermee voor te zorgen dat kinderen hun 

veilige haven bij de Vuurtoren behouden en Bottendaal de fijne wijk blijft die het nu is. 

 

 

 


